
Notulen ALV/6 nov 2024/JH 

Notulen Algemene Jaarvergadering D.S.C. d.d. Woensdag 6 november 2024 

 

Aanwezig: 

Dagelijks Bestuur: Paul de Groot, Wilfred Legebeke, Jans Hidding, Celine Gerritsen 

Badminton: Jans Hidding 

Biljart: Toon Schutte 

Gymnastiek: afwezig 

Jeu de Boules: Heintje Egberts 

Voetbal: Bart vd Dulk 

Handbal: Bert Middeldorp 

Volleybal: Marjolein Orie 

Tafeltennis: afwezig 

Vrienden van DSC: afwezig 

Clubhuiscommissie: afwezig 

 

Afgemeld: 5 leden 

 

1. Opening/Mededelingen:  

Welkom. Paul opent de vergadering. Er zijn niet genoeg leden (22, inclusief de 

bestuursleden) aanwezig om met de ALV te kunnen beginnen. De vergadering wordt 

direct gesloten. Met toestemming van de aanwezigen wordt de 2e ALV geopend. 

 

2. Notulen 8 november 2023:  

De notulen worden door Paul doorgenomen, er zijn geen opmerkingen.  

 

3. Ingekomen en verzonden stukken:  

Geen ingekomen stukken. 

 

4. Jaarverslag secretaris: 

Het jaarverslag wordt doorgenomen door de secretaris. 

 

5. Jaarrekening club jaar 2023-2024:  

Wilfred geeft een toelichting op de jaarrekening: 

• Christiaan (penningmeester clubhuis) krijgt het woord voor de presentatie van 

de clubhuis cijfers: Er is een heel mooi positief resultaat van €21.000. 

Kampioenschap had een positief effect. (€12.000). Kleine stijging door indexatie 

prijzen. €7.000 meer inkomsten dan begroot door bonus Heineken. 

Computerkosten rond de €6.000. (O.a. abonnementen kassasysteem en tv’s). 

Onderhoud 2 bijzonderheden. Gas en elektra valt lager uit door opbrengst 

zonnepanelen. Nagekomen renovatiekosten en achterstallig onderhoud elektra 

drukten negatief. Hogere kosten verzekeringen na renovatie. Er is begonnen met 

de afschrijvingen voor het gebouw. Volgend jaar ook met de kantine €6 à 7.000 

extra. Afgelopen jaar €10.000 geparkeerd voor toekomstige investeringen. Dit 

zal worden voortgezet. 

• Wilfred: DB: Grote posten: Midwinterloop was een groot succes. OMNI-

bijdrage blijft 3 euro per lid. Afwikkeling vertrek Nordic. Verder uitgaven 

infobord kunstwerk, antirook tegels terras. €600 in de plus. 

• Totaalresultaat afdelingen en clubhuis: Over algemeen kleine min of plus. 

Resultaat €18.500. Hier mogen we trots op zijn zeker na zo’n grote renovatie. 

De conservatief ingeschatte begroting was rond de €1.000.  
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• Eigen vermogen €250.000. 

• Fred Schutte vraagt of de verhoging van de BTW impact heeft voor DSC, Dit is 

alleen voor commerciële sportactiviteiten. 

 

6. Verslag kascommissie:  

Wilfred leest het verslag en de toelichtingen voor. 

De kascontrole is gedaan door Jan Dieter Bezem en Peter  Traas. 

Er zijn geen onvolkomenheden geconstateerd door kascommissie, complimenten voor 

Wilfred. Decharge toegekend. 

 

7. Begrotingen 2024-2025:  

Wilfred geeft uitleg over de begroting van het clubhuis voor het komend jaar. 

• Komende jaar conservatieve begroting €5.000 positief. Clubhuis resultaat €0 

door nieuwe winstuitkering constructie. Dit zou het afgelopen jaar al toegepast 

worden. Doorbelasting clubhuis bijdrage huur op basis van de begroting. Winst 

kantine wordt volgens zelfde verdeelsleutel teruggeven aan de afdelingen die 

gebruik maken van het clubhuis. Hoe hoger de opbrengst van het clubhuis hoe 

lager de bijdrages van de afdelingen. 

• Afgelopen seizoen door Joost, Oskar en Marcel gevraagd het kantinedeel aan te 

pakken. Dit is in het HB overlegd. Begroting €90.000 ex BTW. Hier is in 

meegegaan. Er is €65.000 aan subsidie binnen gehaald en er was nog wat geld 

beschikbaar. €21.000 van het clubhuis gebruikt om het gat te dekken. Fase 3 is 

binnen de begrootte kosten afgerond met een prachtig resultaat. Daarnaast zijn 

er ruim 1300 uur vrijwilligerswerk verricht. 

De begroting is goedgekeurd. 

 

8. Decharge penningmeester: 

Decharge penningmeester wordt verleend. 

 

9. Verkiezing nieuwe leden bestuur: 

 

10. Aftredend bestuur: 

• Ieder gaat akkoord met de benoeming van Celine Gerritsen als nieuwe secretaris en 

Jans wordt bedankt voor de afgelopen jaren en krijgt als dank een cadeau. Celine 

stelt zichzelf voor. Ze voetbalt bij de dames en komt al van jongs af aan bij DSC. 

• Paul heeft wederom een periode van 3 jaar gediend, er heeft zich niemand gemeld 

voor de functie, ieder gaat akkoord met een nieuwe periode.  

  

11. Renovatie Clubhuis: 

• Fase 1 en 2 afgelopen seizoen afgerond. Dit zien we nu goed terug in de verlaging 

van de energie kosten. Daarnaast verbetering kantine en keuken (Fase 3). Naast 

Joost, Oskar en Marcel hebben vele vrijwilligers hier heel veel tijd ingestoken om 

tot dit prachtige resultaat te komen. Voor nu even pas op de plaats. Wilfred geeft 

een toelichting op de 3 fases die zijn doorlopen voor het clubhuis. 

 

12. Kascontrolecommissie: 

Jan Dieter Bezem wil de kascontrole volgend jaar nog een keer weer op zich nemen. 

Peter moet vervangen worden aangezien hij dit 3 jaar heeft gedaan. 

Diegene die Peter na het aankomend jaar wil aflossen kan zich melden bij Wilfred. 
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13. Arbitragecommissie:  

Mevrouw D. Ellenbroek-Grievink, de heer W. Heppenhuis en mevrouw M. 

Kappenburg-Van Wijhe 

Vervangende leden zijn: De heer G.H. Nijenhuis en De heer R. Vlastra 

Dit blijft ongewijzigd. 

 

14. Decharge Bestuur: 

Decharge algemeen bestuur: Vergadering gaat akkoord. 

 

15. Rondvraag: 

• Geen vragen, alleen een mededeling van Fred Schutte: DSC heeft afgelopen jaar het 

kinderdagkamp op bezoek gehad. Men heeft zich beziggehouden met sport spellen die 

niet alledaags zijn. Het was een groot succes. 

 

16. Sluiting: 

Om 21.00 uur sluit Paul de vergadering. 


